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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:569 Förtydligande av svar om PFAS

Med anledning av den oroväckande utvecklingen där PFAS i halter som i vissa 
fall riskerar att överskrida nationella gränsvärden nu återfinns i större 
dricksvattentäkter, i fisk och i viltkött har jag frågat landsbygdsminister Peter 
Kullgren om vilka åtgärder som han, inom sitt ansvarsområde, och regeringen 
planerar för att skydda medborgare, mat och vatten från ökande PFAS-halter. 
https://www.riksdagen.se/sv/dokument-och-lagar/dokument/skriftlig-
fraga/atgarder-mot-pfas_hb11496/

I sitt svar lyfter landsbygdsministern upp EU:s och Livsmedelsverkets 
gränsvärden för PFAS i livsmedel och dricksvatten som det främsta verktyget 
inom sitt ansvarsområde. Jag kan dock inte utläsa av svaret hur ministern har 
tänkt använda detta verktyg och vilka åtgärder som ska vidtas för att 
gränsvärdena inte ska överskridas. 

Jag vill därför, igen, fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Vilka åtgärder tänker ministern, inom sitt ansvarsområde, vidta för att för att 
förhindra att PFAS-halterna ska överskridas i vår mat och i vårt vatten?

………………………………………

Katarina Luhr (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-06
Besvaras senast
2024-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


